
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. április 25. (18:00-18:24)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

4. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

5. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

6. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

7. Harangozó Pálma Vendég

8. Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottsági tag

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 5 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók, aktualitások

2. Egyebek

Az Elnökség 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.
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1. Beszámolók, aktualitások

Tóth Cintia kezdi meg a beszámolók sorát a sajátjával, miszerint április 19-én részt
vett az OHÜB ülésen, ahol a HKR módosítások, valamint a térítési, illetve a juttatási díjak
emelése volt a téma. Ezzel kapcsolatban megosztja a jelen lévőkkel, hogy a döntés szerint e
fent említett díjak nem kerülnek emelésre, tehát egyelőre minden marad az eddigiek szerint.
20-án részt vett az EHÖK Gólyatáboros megbeszélésén, 24-én pedig a Szenátuson, ahol az
egyetem 2023-as költségvetését tárgyalták meg. A mai napon pedig szokásosan megejtettek
egy találkozót a Gólyatábor főszervezőivel és koordinátoraival.

Ehrenberger Blanka arról számol be, hogy 19-én részt vett az EHÖK elnökségi ülésén
Tóth Cintia helyett, ahol érdeklődtek afelől, hogy közülünk mennyien terveznek elmenni az
EHÖK vezetőképzőbe. Ehrenberger Blanka a tavalyi adatok alapján körülbelül 10 főt jelzett
vissza. Ezen kívül megosztja még az Elnökség tagjaival, hogy Fodor Árpád május 20-ára
szervez egy sütögetést a HÖK-ösöknek. Felhívja arra a figyelmet, hogy szenteljünk időt arra,
hogy az EHÖK honlapján a tagok jó bizottsághoz legyenek beírva és emellett megfelelő
elérhetőségek legyenek megadva. Elmondja még, hogy Diczkó Dalma jelezte felé, hogy
május elején várható egy megbeszélés az ELTE-s identitással kapcsolatban, ugyanis aggasztja
őt a lemorzsolódó hallgatók magas száma és szeretné megérteni mi állhat a helyzet
hátterében.

Harangozó Pálma azt közli, hogy jelenleg nincsen beszámolnivalója.
Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy 19-én zökkenőmentesen lezajlott a Társas

Est. Ő is részt vett 20-án az EHÖK Gólyatáboros megbeszélésén, ezzel kapcsolatban azzal
egészíti még ki Tóth Cintia beszámolóját, hogy szeretnének szervezni egy adománygyűjtést,
azonban ezzel kapcsolatban egyelőre megoszlanak a vélemények. Elmondja még, hogy 20-án
megszervezésre került a Sörpong esemény és kiemeli, hogy jövő hónaptól Kojnok Eszter
jóvoltából már a Red Bull is szponzorálni fog minket a Jagermeister mellett. Arról számol be
továbbá, hogy a elindult a Vezetőképző táborba való jelentkezés a képződő animátorok és a
felsőbbévesek számára, valamint részt vett a mai Gólyatáboros megbeszélésen a
főszervezőkkel.

Horváth Szonja beszámol arról, hogy ő is megjelent a mai találkozón a Gólyatábor
főszervezőivel és koordinátoraival együtt.

Szupkay Benedek arról számol be, hogy sikeresen dokumentálva lettek a Társas Est, a
Sörpong és a Sörkóstoló események. Megosztja még továbbá, hogy áprilisra már minden
eseményre megvannak a kijelölt fotósok, valamint sikerült új tagokat is találnia a Bizottságba,
akiket a 27-ei Megvendégelésen szeretne majd felkérni.

Gál Anna arról számol be, hogy 17-én jó hangulatban lezajlott a Verses Est és nagy
örömére szinte teltház volt az eseményen. Elmondja még továbbá, hogy a közösségszervező
hallgatóknak 25-én kiküldtek egy ajánló cikket az első országos közösségszervező
találkozóval kapcsolatban.
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2. Egyebek

Tóth Cintia kikéri Gál Annához véleményét azzal kapcsolatban, hogy tudna-e ajánlani
valakit az EHÖK-be, ugyanis Diczkó Dalma megkereste őt ezzel a kérdéssel. Gál Anna azt
válaszolja, hogy jelenleg sajnos nem tud mondani senkit, mert aki alkalmas lenne a feladatra
annak jövőre már lesz valami munkája a HÖK számára, azért egyelőre nem szeretné őket
feljebb küldeni.

Szupkay Benedek veszi magához a szót és felveti, hogy legyen egy szavazás egy
második kommunikációs bizottsági tag pozíció létrehozásáról. Az Elnökség 5 igen, 0 nem és
0 tartózkodással egyhangúlag támogatta a felvetést, hogy legyen még egy kommunikációs
bizottsági tag a HÖK-ön belül.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 18:24 perckor lezárja.

Budapest, 2023. április 25.

Tóth Cintia Demetrovics Hanna
elnök tag

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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